
 

 

Bestyrelsesmøde d. 1.11.2022 
 
Deltagere: Torben, Claus, Henrik  
 
 
1 Beboer henvendelse: 

- Ingen 
 
2. Nyt fra Lennart  

• Stadigvæk rotter i afdelingen som giver løbende sager med forsikringen. 
Vi aftaler, at der udsendes brev omkring rotter og skægkre 

• Brand på containerpladsen i miljø-affald. Det bekymrende er, at ingen beboere har 
ringet/reageret så vidt ejendomskontoret ved. 

• Ansat på ejendomskontoret stopper og der igangsættes job-opslag efter erstatning.  

• Diverse efter rør-sagen – oprydning af rør – vand sløjfer mangler nogle steder. 
 
Vi drøfter om der er nogle steder i afdelingen vi med fordel kan spare strøm/varme. Ejendomskontoret 
har kikket på dette og umiddelbart er der ikke nogle steder som giver økonomisk mening. Nogle 
pulterrum skal dog på sigt have installeret sensorer. 
 
 
3. Åbningstider ejendomskontoret  
Beskeden fremmøde til åbningstider, men fremmøde registreres. Der udsendes opdateret information, 
således at det bliver tydeligt at oprindelige åbningstider fortsat er gældende. 
 
6. Eventuelt 

• El-standere. Selskaberne har været svære at få fat i. Clever levere alene til erhverv og pt ingen 
reaktion fra Nortec 

• Byggesag er færdig og drøftes på næste organisationsmøde. 
 
Referent: Torben Kjær Kristensen 
 


